
Usnesení č.17/ 2007 ze zasedání obecního zastupitelstva Veliké Vsi ze dne 
12. 12. 2007 

  

Přítomni: Ing. Hanykýř V., Špeta J., Ing. Černíková J., Jistebnický S., Maierová 
H.,  

                Svobodová M., Surovec M. 

  

Hosté: sl. Fortunová, pí. Francová, p. Plaček, pí. Milatová, p. Ing. Prchal 

  

Ověřovatelé zápisu: Ing. Černíková J., Maierová H. 

  

Program: 

Kontrola usnesení č. 16 ze dne 7. 11. 2007 

1.     Výměna vchodových dveří u pí. Zrůbecké – manž. Zrůbečtí si pořídí 
vchodové dveře (příp. zárubeň) sami dle vlastního výběru včetně 
instalace. OZ přispěje částkou  do výše Kč 7.000,- (na základě 
předloženého dokladu o koupi). 

  

2.     OZ odsouhlasilo vstup do Spolku obcí Dolní povltaví. Zmocněnec p. S. 
Jistebnický se zúčastní sněmu tohoto spolku, který se koná 13. 12. 2007 v 
prostorách OÚ Pan. Břežany. 

  

3.     Havarijní stav propustků (Findovi, Zelenkovi) – touto problematikou se 
bude OÚ důsledně zabývat po skončení zimní údržby (v tomto období není 
možné tento stav řešit). 

  

4.     Možností bezdrátového rozhlasu v obci se bude OZ nadále zabývat v 
příštím roce. 



  

5.     Změna v jízdním řádu l. 373 – firma ROPID zaslala dotaz, zda obec 
souhlasí se změnou jízního řádu l. 373 (jednalo se o ranní spoj v 6.34 
hod.) - i přes nesouhlas OZ  s touto změnou byla tato změna provedena. 
OÚ požaduje od firmy ROPID vysvětlení, proč k této změně i přes 
nesouhlas došlo. 

  

OZ informuje: 

6.     Finanční dar obci – firma i-center s.r.o. - zastoupena p. Liborem 
Lysákem – poskytla finanční dar obci ve výši Kč 40.000,- na podporu 
aktivit spojených se zajišťováním a realizací veřejně prospěšných 
činností. OÚ dar přijímá a děkuje. 

  

7.     Obec obdržela dotaci v rámci Programu obnovy venkova ve výši Kč 
121.000,-. Tato částka byla využita se spoluúčastí obce ve výši Kč 
73.720,50 na opravu vozovky (u kostela) firmou ČAKUS. 

  

8.     Obec uhradila neinvestiční náklady za docházku předškolních dětí do MŠ 
v Odolena Vodě v částce Kč 14.420,-. 

9.     Zajištění zimní údržby na rok 2007/2008 – stanovení časové lhůty podle 
pořadí důležitosti: silnice I. třídy – do 3 hodin 

                            II. třídy – do 6 hodin 

                          III. třídy – do 12 hodin 

  

OZ oznamuje: 

10.                       Mimořádné úřední hodiny na MěÚ Odolena Voda: 

27. 12. 2007 od 7.00 – 15.00 hod. 

31. 12. 2007 bude MěÚ Odol. Voda pro veřejnost uzavřen. 



  

Žádosti občanů a firem: 

11.                       Firma Quo vadis nemo s.r.o. žádá o souhlasné stanovisko obce k 
návrhu dělení pozemků PK parc.č. 49, 50, 51, 52, 53, 54, 55 (pozemky ve 
zjed. Evidenci) v k. ú. Veliká Ves. Všechny uvedené pozemky jsou ve 
vlastnictví této firmy. Zastupitelstvo žádost schválilo a odsouhlasilo. 

  

12.                       Žádost manž. Van Wikových ohledně přístavby ke stávajícímu RD 
– OZ vzalo na vědomí a nemá námitek. 

  

OZ vzalo na vědomí: 

13.                       Kolaudační rozhodnutí – kanalizační přípojka: 

manž. Bergovi – V. Ves č.p. 75 

manž. Řehákovi – V. Ves č.p. 34 

  

         Kolaudační rozhodnutí – vodovodní a kanal. přípojka: 

manž. Handlovičovi – V. Ves č.p. 42 

  

         Oznámení o zahájení kolaudačního řízení - kanal. přípojka: 

p. Štoček – V. Ves č.p. 40 

  

14.                       Rozhodnutí o změně stavby – umístění nové přípojkové skříně – 
parc.č. 181/7, 181/8 – p. Míšek, pí. Havlíčková 

  

15.                       Protokol z ústního projednání žádosti o vydání st. povolení RD 
včetně vodovod. kanal. a elekt. přípojek 



stavebník – p. Míšek 

zást. stavebního úřadu – p. Wařecha 

starosta obce Veliká Ves  - Ing. Hanykýř 

účastník řízení – pí. Havlíčková 

  

16.                       Dražební vyhláška na věci movité – oprávněný: Dopravní podnik 
hl. m. Prahy, 

povinný: Zdeněk Šťastný, nar. 18. 8. 1971 

  

17.                       Protokol o opravě chybného geometrického polohového určení 
pozemku na žádost p. L. Lysáka – zaměření stavby RD  č.p. 3 na parc.č. 
37. 

  

18.                       Nabídka ve věci zpracování majetkové a provozní evidence 
vodovodu a kanalizace za r. 2007 firmou – Ing. Jiří Hlávka. 

  

19.                       Vyjádření zastupitelstva k diskuzi občanů na internetových 
stránkách obce: 

Dotaz pí. Provazníkové:“ Jak se bude řešit problém s dopravou v obci. 
Samolepky o měření rychlosti nic neřeší.“ 

Odpověď: OZ dále řeší problém s rychlostí v obci. Paní Provazníková se 
může aktivně zúčastnit zasedání zastupitelstva ohledně řešení této otázky. 

  

         Dotaz p. Svobody:“Zda by bylo možné zastřešit nově opravenou terasu u 

         místního obchodu z důvodu dešťů a námrazy.“ 

        Odpověď: OZ neodsouhlasilo toto zastřešení z důvodu snížení přístupu 
denního  



        světla v obchodě a tím následné zvýšení spotřeby energie. 

  

  

Příští veřejné zasedání se bude konat 9. 1. 2008 v 18.30 hod. 

  

Skončeno 21.50 hod. 

  

 Ověřovatelé:       Ing. Černíková J.                              Maierová H. 

                                              Ing. Hanykýř V., starosta obce 

  

Zapsala: Svobodová M. 

 


